英文版动物的故事
　　英语学习不好，对英语不感兴趣，想必是让爸爸妈妈们很苦恼的问题吧。其实只要找对方法就能迎刃而解了。下面我们就来看看英文版动物的故事。
　　英文版动物的故事篇一
　　There are many animals in the forest. Today is a fine day. Animals are having a sport meeting.
　　森林里有很多动物。今天天气晴朗，小动物要举行运动会。
　　Monkey, fox, panda, rabbit and bear are running. Look! Rabbit is the first. Fox and monkey are the second. Bear is the third. The other animals are shouting, “Bear! Come on! Bear! Come on!” And look there, duck and Pig are doing high jump. Pig is too fat, he can’t jump very high. So duck is the champion. Here! Cat and squirrel are climbing a tree. Cat is ill. So he is the last, but he does his best.
　　小猴子，狐狸，兔子和小熊在赛跑。看!小兔子得了第一，狐狸和猴子得了第二，小熊得了第三。小动物们都在叫喊：“小熊，加油!小熊，加油!”看那儿，小鸭和小猪在比赛跳高。小猪太胖了，成绩不太理想，所有小鸭得了冠军。看这里!小猫和小松鼠在比赛爬树，小猫生病了，没能拿冠军，但它全力以赴了。
　　This sports meeting is wonderful. The animals are very happy!
　　运动会可真棒，小动物们多开心啊!
　　英文版动物的故事篇二
　　Once there were three foxes, they worked together. They lived a happy life.
　　从前有三只狐狸，他们愉快地工作和居住在一起。
　　Little by little, the youngest fox became lazy, and often quarreled with the other foxes. The eldest had to leave, and the second fox was driven off, too.
　　渐渐地，最小的狐狸变得又懒又坏，经常同其他的两只狐狸争吵，气走了它的大哥和二哥。
　　Looking at the warm house with a lot of good food in it, the youngest fox smiled.
　　最小的狐狸得意地住在温暖的房子里享受着丰富的食品。
　　The eldest fox opened a new hill again. The second eldest fox dug a pool. Two of them because rich soon. The youngest fox ate up the food left by the other two foxes. In the end， it felt so cold and hungry that it could not stand up.
　　老大重新开了一块小山坡种地。老二挖了池塘，不久他们过上了富裕的生活。最小的狐狸吃完了那些狐狸留下的所有食物，最后又冷又饿连站也站不起来。
　　英文版动物的故事篇三
　　The monkey mother has two little monkeys. She likes the younger, not the other.
　　猴妈妈生了两个猴子。她喜欢年幼的小猴子而不喜欢年长的大猴子。
　　One day, they were playing in a forest when a wolf came，running at them. The monkey ran away with the younger monkey in a hurry and left the older alone. She climbed up a tree and held the younger in her arms.
　　一天，他们正在森林里玩的时候，一只狼来了并向他们扑去。猴子匆忙带着小猴子跑了，单独留下大猴子。她跑着小猴子爬到树上。
　　After some time, the wolf went away slowly. The monkey took the baby out of her arms. She was surprised to see that the baby had died, for the baby was held in arms too highly. Very long time later, she remembered to look for the older baby. The older baby was hiding in a wood. So he saved himself.
　　过些时候，狼慢慢地离开了。母猴从他的怀里放下小猴子。她吃惊的发现猴宝宝已经死了，因为小猴子在她的怀里被搂地太紧了。过了很长时间，她才想起去寻找那只大猴子。大猴子藏在一个大洞里，他救了自己。
　　英文版动物的故事篇四
　　退避三舍：春秋时期，晋国内乱，晋献公的儿子重耳逃到楚国。楚成王收留并款待他，他许诺如晋楚发生战争晋军将退避三舍(一舍为三十里)。后来重耳在秦穆公的帮助下重回晋国执政。晋国支持宋国与楚国发生矛盾，两军在城濮相遇，重耳退避三舍，诱敌深入而大胜。 Wince: the spring and autumn period, jin strife and offer the son of jin ChongEr male fled to chu. ChuCheng king shelter and feasted him, as he promised JinChu war jin will wince (a shekel for three miles). Later in ChongEr QinMu male under the help of the ruling. Return to jin Jin support 475-221 B.C. and chu conflict, the two armies in the city which meet, ChongEr wince, to lure him deep and win.
